
Μήνυμα που στάλθηκε μέσω e-mail την 6
η
 Μαρτίου 2013, ώρα 3.58 μ.μ. 

 

Αξιότιμ. κυρίες και κύριοι, 

 

με έκπληξη διάβασα στα Πρακτικά της Συνεδρίασης του Συμβουλίου του ΓΠΑ που 

πραγματοποιήθηκε την 4
η
 Μαρτίου 2013 ότι: “Το Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε 

ότι … ο γεωπονικός χαρακτήρας του πτυχίου δεν είναι υποχρεωτικός, και ειδικότερα 

για τα Πτυχία που θα χορηγούνται από τη Σχολή Τροφίμων, Βιοτεχνολογίας και 

Ανάπτυξης”. Η αναφορά αυτή υπάρχει σε δύο σημεία των πρακτικών και ειδικότερα 

στο μέσον της 3
ης

 σελίδας και στο τέλος της 4
ης

 σελίδας. Στο κείμενο όμως που 

απέστειλα ηλεκτρονικά στην αναπληρώτρια πρόεδρο του Συμβουλίου με 

κοινοποίηση σε όλους σας την Δευτέρα 4 Μαρτίου αμέσως μετά την Συνεδρίαση του 

Συμβουλίου, κατέληγα ως εξής: «Η θετική μου ψήφος στην δημιουργία δύο 

Σχολών δίνεται με την έννοια ότι όλα τα τμήματα θα διατηρήσουν τον γεωπονικό 

τους χαρακτήρα, όπως επιτάσσει και η κοινή λογική με βάση το γεγονός ότι όλα 

τα τμήματα ανήκουν στο Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών.». Είναι προφανές ότι 

αυτή η θέση μου, την οποία υποστήριξα και προφορικά στην διάρκεια της 

Συνεδρίασης του Συμβουλίου, βρίσκεται σε πλήρη διάσταση με την παραπάνω 

διατύπωση η οποία στα πρακτικά φέρεται να είναι ομόφωνη. 

Συμφωνώ με το υπόλοιπο κείμενο των πρακτικών αλλά όχι με την διατύπωση «ο 

γεωπονικός χαρακτήρας του πτυχίου δεν είναι υποχρεωτικός, και ειδικότερα για τα 

Πτυχία που θα χορηγούνται από τη Σχολή Τροφίμων, Βιοτεχνολογίας και 

Ανάπτυξης». Συνεπώς, τα πρακτικά στα δύο σημεία όπου παρατίθεται η παραπάνω 

διατύπωση θα πρέπει να διορθωθούν είτε με απαλοιφή της συγκεκριμένης πρότασης 

(το πλέον σωστό κατά την γνώμη μου), είτε με σαφή αναφορά ότι η συγκεκριμένη 

θέση (γνώμη του Συμβουλίου) δεν είναι ομόφωνη. 

 

Με εκτίμηση 

Δημήτριος Σάββας 

Αναπληρωτής Καθηγητής ΓΠΑ  
 


